
جسـارت رژیـم صهیونیسـتی بـه خـاک
ایران باید پاسخ داده میشد

رییس فرهنگستان علوم و عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی، اقدام سپاه پاسداران در پاسخ به رژیم

صهیونیستی را غرورآفرین دانست و گفت: این اقدام در پاسخ به ظلمی بود که هفتهها و روزها

نسبت به زنان و کودکان مظلوم صورت میگیرد، از طرفی جسارت رژیم صهیونیستی به خاک ایران در

سوریه غیرقایل بخشش بود که باید به آن پاسخ داده میشد.

به گزارشگروه علم و آموزش ایرنا، دکتر محمدرضا مخبردزفولی در
نشستی با کارکنان فرهنگستان علوم اظهار داشت: اکنون بسیاری از
دشمنان ما اذعان دارند که گنبد آهنین شکسته شده و رژیم صهیونیستی
قابلیت مقاومت و دفاع ندارد. همانطور که مقام معظم رهبری فرمودند
رژیم غاصب اسرائیل مرتکب اشتباه محاسباتی در حمله به کنسولگری
ایران شد و امروز متحدان اسرائیل نیز به این موضوع اعتراف

میکنند.

رییس فرهنگستان علوم با بیان اینکه اگر به این جسارت پاسخ داده
نمیشد ادامه مییافت، افزود: هیچگاه جمهوری اسلامی آغازگر جنگ
نبوده و همواره دنبال صلح و سعادت انسانها است اما از حریممان
دفاع میکنیم و اجازه جسارت به کشوری را نمیدهیم چراکه هر انسان

آزادهای دفاع از حیثیت کشورش را تایید میکند.

 

شوراهای علمی فرهنگستانها باید فعال شوند

مخبردزفولی در بخش دیگری از سخنان خود ابراز امیدواری کرد که
امسال فرهنگستان علوم کارهای علمی را بهتر هدایت کند تا پیشرفت
علمی را رقم بزند و جریان علمی توقف پیدا نکند و آسیب نبیند.

وی با بیان اینکه جوانان و افراد باسابقه زیادی داریم که
میتوانیم با ارادههای قوی آنها اهداف فرهنگستان را دنبال کنیم،
افزود: گفتن درد مشکل را حل نمیکند؛ اگر پیشنهاد نداشته باشیم،
اثری نخواهد داشت. در آب، انرژی، غذا و سایر مسائل مهم کشور باید
پیشنهادات لازم را ارائه دهیم و به دنبال حل مسائل باشیم. مثلا در
موضوع هوش مصنوعی، فرهنگستان باید پیشبینیهای لازم و رصد اتفاقات
را داشته باشد؛ از تحولات جریان علم باید گزارش ارائه دهیم و از
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قافله علم عقب نمانیم.

عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی ادامه داد: دانشگاهها درگیر مسایل
خودشان هستند؛ اگر فرهنگستانها در مسائل اساسی فعال نباشند دچار
روزمرگی میشوند فرهنگستان علوم مسئولیت هدایت و راهبری را برعهده
دارد. باید راهبرد عملیاتی ارائه دهیم و شوراهای علمی فعالتر

شوند و گرهگشایی داشته باشیم.

مخبر دزفولی عنوان کرد: در فرهنگستان باید مسیرها را باز کنیم،
برای آینده فرهنگستان بسیار امیدوار هستم، باید نسبت به آینده
ایمان و امید داشته باشیم، کسانی که ناامیدی ایجاد می کنند، جفا

میکنند.

وی اضافه کرد: فرهنگستان علوم میتواند در موضوعات مختلف گامهای
جدید بردارد، در این مسیر از کمک فرهنگستانهای دیگر نیز استفاده

خواهیم کرد و جلسات مشترک برگزار میکنیم.


